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内容概要

本书收录了马克吐温的两部闻名于世的长篇小说《汤姆·索亚历险记》和《哈克贝利·费恩历险记》
，此外还包括他的一些中短篇小说如《竟选州长》《哥尔斯密的朋友再度出洋》等，他以幽默、诙谐
的笔法嘲笑美国“民主选举”的荒谬和“民主天堂”的本质。
　　世界文学名著表现了作者描述的特定时代的文化。
阅读这些名著可以领略著者流畅的文笔、逼真的描述、详细的刻画，让读者如同置身当时的历史文化
之中。
为此，作者将这套精心编辑的“名著典藏”奉献给广大读者。
    作者找来了专门研究西方历史、西方文化的专家学者，请教了专业的翻译人员，精心挑选了这些可
以代表西方文学的著作，并听取了一些国外专门研究文学的朋友的建议，不删节、不做任何人为改动
，严格按照原著的风格，提供原汁原味的西方名著，让读者能享受纯正的英文名著。
    随着阅读的展开，你会发现自己的英语水平无形中有了大幅提高，并且对西方历史文化的了解也日
益深入广阔。
    送您一套经典，让您受益永远！
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作者简介

马克·吐温于1835年11月30日出生在美国密苏里州佛罗里达的乡村的贫穷律师家庭。
他是家中7个小孩的第6个小孩。
他只有两个兄弟姊妹可以在童年过后幸存下来，他的那两个兄弟姊妹就是哥哥奥利安·克列门斯
（Orion Clemens）（1825年7月17日 - 1897年12月11日）和姊姊帕梅拉（Pame
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书籍目录

1 The Adventures of Tom Sawyer2 The Adventures of Huckleberry Finn3 Selected Short Stories of Mark Twain
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章节摘录

I says to myself, this is another one that I'm letting him rob her of her money. And when she got through they all
jest laid themselves out to make me feel at home and know I was amongst friends. I felt so omery and low down and
mean that I says to myself, my mind's made up; I'll hive that money for them or bust.So then I lit out - for bed, I
said, meaning some time or another. When I got by myself I went to thinking the thing over. I says to myself, shall I
go to that doctor, private, and blow on these frauds？
 No - that won't do. He might tell who told him; then the king and the duke would make it warm for me. Shall I go,
private, and tell Mary Jane？
 No-I dasn't do it. Her face would give them a hint, sure; they've got the money, and they'd slide right out and get
away with it. If she was to fetch in help I'd get mixed up in the business before it was done with, I judge. No; there
ain't no good way but one. I got to steal that money, somehow; and I got to steal it some way that they won't
suspicion that I done it. They've got a good thing here, and they ain't a-going to leave till they've played this family
and this town for all they're worth, so I'll find a chance time enough. I'll steal it and hide it; and by and by, when I'm
away down the river, I'll write a letter and tell Mary Jane where it's hid. But I better hive it tonight if I can, because
the doctor maybe hasn't let up as much as he lets on he has; he might scare them out of here yet.
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编辑推荐

《马克·吐温经典作品集(精)》主要包括：汤姆·索亚历险记、哈克贝利·费恩历险记、马克·吐温
短篇小说精选。

Page 6



第一图书网, tushu007.com
<<马克.吐温经典作品集>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 7


